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     DVD  SLUNJ 

 
 

47 240 SLUNJ, Plitvička 9 
e-mail: dvd.slunj@gmail.com 
tel/fax: 385 47 640 432 
URBR: 276/22  
Slunj,  06.10.2022. godine 

 

Zapisnik sa sjednice 

U P R A V N O G     O D B O R A  

koja je održana dana 06. listopada 2022. godine 
 

Predsjednik DVD-a Slunj, temeljem članka 62. Statuta DVD-a Slunj od 21. prosinca 2020. godine, 
sazvao je sjednicu Upravnog odbora koja je održana dana 06. listopada 2022. godine u 19.00 sati u 
prostorijama DVD-a Slunj u Slunju. Na istu su pozvani članovi NO. 
Sjednici su se odazvali: 
Čanovi UO: Mijo Močilac, predsjednik, Željko Požega, zamjenik predsjednika, Alen Holjevac, 

zapovjednik, Zlatko Moćan, zamjenik zapovjednika Ivan Tolj, tajnik, Milenko Barać, Željko Begović, i 

Nikica Sminderovac članovi UO-a 

Članovi NO: Tomislav Magdić, član NO  

Odsutni članovi UO: Vedran Božičević, Robert Flanjak i Toni Modrušan, članovi UO 

Odsutni članovi NO: Milan Hazler, predsjednik NO i Anita Bogović, član NO 

 
Predsjednik Mijo Močilac, zahvalio je nazočnima što su se odazvali sjednici, te je podsjetio da su 

svi pripremljeni materijali dostavljeni mailom (članovima UO i članovima NO) iz kojih su se mogli 
upoznati sa materijalima o kojima će se raspravljati. 

Predsjednik je utvrdio da je na sjednici nazočno 8 od 11 članova UO, te da možemo donositi 
pravovaljane odluke i predložio je slijedeći dnevni red: 

 
D N E V N I   R E D 

 
1. Usvajanje zapisnika sa zadnje sjednice UO održane 27.07.2022. godine  
2. Usvajanje Rebalansa Financijskog plana za 2022. godinu 
3. Usvajanje Plana rada za 2023. godinu i programa rada po aktivnostima za 2023. godinu 
4. Usvajanje Financijskog plana za 2023. godinu  
5. Donošenje odluke o prodaji vatrogasnog vozila FAP 1314, br. šasije 67204 
6. Donošenje odluke za natječaj za opremanje prostorija DVD-a 
7. Donošenje odluke za natječaj za izgradnju vatrogasnog centra 
8. Donošenje odluke o prijemu novih članova 
9. Donošenje odluke o upućivanju na školovanje  

10. Izvješće o provedenoj manifestaciji „Postani vatrogasac na jedan dan“ 
11. Izvješće o pripremama za obilježavanje 130 godina DVD-a 
12. Različito 

 
Pošto nije bilo primjedbi ni prijedloga, dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

Ad 1.) Usvajanje zapisnika sa zadnje sjednice UO održane 06.06.2022. godine 
U privitku maila dostavljen je zapisnik sa zadnje sjednice UO koja je održana 27. srpnja 2022. 

godine (zapisnik URBROJ 209/22 od 27.07. 2022.).  
Na zapisnike nije bilo primjedbi. 
Glasalo je svih 10 članova UO te je predsjednik utvrdio da je UO jednoglasno usvojio 

zapisnik sa zadnje sjednice UO održane dana 27.07.2022. godine. Odluka o usvajanju zapisnika 

odložena je u pismohranu URBROJ: 277/22, od 06.10.2022. godine).  

 

Ad 2.) Usvajanje Rebalansa financijskog plana za 2022. godinu 
  Predsjednik je izvijestio da je neophodno izvršiti Rebalans Financijskog plana za 2022. godinu 
ponajviše iz razloga što smo isplatili otpremninu umirovljenom radniku i platili tehnički pregled novog 
kratkog navalnog vozila. Značajno povećanje troška je i za gorivo gdje je planirano 50 tisuća kuna, a 
procjenjuje se, do kraja godine, da će taj trošak iznositi cca 90 tisuća kuna. Zbog tih razloga procjenjuje 
se gubitak od cca 208 tisuća kuna te je neophodno izvršiti rebalans Financijskog plana za 2022. godinu. 
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Alen Holjevac, zapovjednik: napominje da je procjena da će gubitak biti cca 208 tisuća kuna, no pokriti 
će se iz prenesenog viška iz prethodnog razdoblja. 
Nikica  Sminderovac, član UO: očito je da dok ne potrošimo taj višak iz prethodnih razdoblja, novce od 
Grada nećemo dobivati. 
Mijo Močilac, predsjednik: dogodine neće biti troška za otpremninu, ali ostali troškovi ostaju. Zna se da 
smo novce čuvali kako bi sa tim novcima kupili nekakvu cisternu barem polovnu u solidnom stanju, ali 
od toga neće biti ništa jer dio novaca će otići za pokrivanje duga, a ovom logikom, što kaže Nikica i to će 
se potrošiti. Dobro je da smo imali ta sredstva kako bi bili likvidni. 

Diskusije više nije bilo. 
  Glasalo je svih 8 članova UO te je predsjednik utvrdio da je UO jednoglasno usvojio 

Odluku o usvajanju rebalansa Financijskog plana za 2022. godinu (Odluka URBROJ:  278/22 od 

06.10.2022. godine).  

 

Ad 3.) Usvajanje Plana rada za 2023. godinu i Programa rada po aktivnostima za 2023. godinu 
  Zapovjednik  je izvijestio da moramo usvojiti plana rada i program rada po aktivnostima za 
2023. godinu koji treba predati u Grad Slunj. Stoga plan rada i program rada po aktivnostima je sačinjen 
i dostavlja se UO na razmatranje i usvajanje. Navedeni plan rada biti će verificiran na Skupštini u 
prosincu  2022. godine. Napomenuo je da je ove godine prema novom zakonu plan rada i plan rada po 
aktivnostima mnogo kompliciraniji i trebalo je puno truda da se to odradi. Mi smo i do sada radili za nas 
program rada po aktivnostima. No po novom zakonu mi taj program moramo detaljno obrazložiti po 
svakoj stavci  kao i obrazložiti izvor sredstava za realizaciju tog programa. Pošto je na tome najviše 
radio zapovjednik, molio bi alena da iznese koji su to programi a ima ih sedam osam. 
Alen Holjevac, zapovjednik: napominje da bi bilo dobro da ih ima sedam osam, ali ima njih puno više. 
Plan rada i plan rada po aktivnostima te financijski plan su usko vezani, tako na primjer kad se planira 
godišnja Skupština mora biti jasno koliko se planira trošak, na što će se utrošiti, npr. trošak domjenka, te 
iz kojih sredstava će se taj trošak naplatiti. Od 01.07. ove godine po novom zakonu svi tako moramo 
raditi. Ova prva godina će biti teško to izraditi, a do godine ćemo imati iskustvo. Ja sam bio na seminaru 
u gradu, ali dojam je da će sve udruge imati problem. Dakle mi startamo u slijedeću godinu u minusu za 
šest tisuća eura, kako se sad mora računati u eurima, a što iznosi cca 50 tisuća kuna. Jedan od projekta 
tj. projekt je i izgradnja vatrogasnog centra te opremanje postojećeg doma za koje treba pojasniti od 
kuda osigurati sredstva. 
Nikica  Sminderovac, član UO: taj problem imaju i ostale udruge, ali i ako se to ne napravi ništa se 
neće dogoditi, a ako plan ne možemo uravnotežiti treba više novaca tražiti, jer nelogično je planirati 
gubitak. 
Zlatko Moćan, zamjenik zapovjednika: pita da li mi možemo povećati cijenu prijevoza vode. 
Mijo Močilac, predsjednik: dogodine je planirano ostvariti 140 tisuća kuna vlastitog prihoda, a što ako 
se pokvari cisterna, kako ostvariti prihod? No i tu zadaću ćemo odraditi kako znamo, a ako netko može 
pomoći neka se javi i pomogne. 

Diskusije više nije bilo. 
  Glasalo je svih 8 članova UO te je predsjednik utvrdio da je UO jednoglasno usvojio 

Odluku (URBROJ:  279/22 od 06.10.2022. godine) o usvajanju Plana rada za 2023. godinu (Plan 

rada za 2023. godinu i Program rada po aktivnostima za 2023. godinu (URBROJ: 286/22, od 

06.10.2022.).  

 

Ad 4.) Usvajanje Financijskog plana za 2023. godinu  
  Predsjednik  je izvijestio da moramo usvojiti Financijski plan za 2023. godinu i dostaviti ga 
Gradu Slunju koji na temelju potraživanja mora sačiniti svoj financijski plan. Stoga je izrađen Financijski 
plan za 2023. godinu i dostavlja se UO na razmatranje i usvajanje. Navedeni plan rada biti će verificiran 
na Skupštini u prosincu 2022. godine. 

Diskusije nije bilo pošto je mnogo toga rečeno u prethodnoj točki. 
  Glasalo je svih 8 članova UO te je predsjednik utvrdio da je UO jednoglasno usvojio 

Odluku o usvajanju Financijskog plana za 2023. godinu (Financijski plan URBROJ: 287/22, od 

06.10.2022., Odluka URBROJ:  280/22 od 06.10.2022. godine).  

 

Ad 5.) Donošenje odluke o prodaji vatrogasnog vozila FAP 1314, br. šasije 67204 
 Zapovjednik je izvijestio se temeljem Odluke UO (Odluka URBROJ: 229/22, od 27.07.2022.) 
sastala komisija i predložila početnu cijenu vozila FAP, što je vidljivo iz zapisnika komisije, koja je 
predložila da početna cijena bude 20.000,00 kn (Zapisnik sa sjednice komisije URBROJ: 267/33, od 
06.09.2022.) Stoga, zapovjednik predlaže da se FAP proda putem javnog natječaja sa početnom 
cijenom od 20.000,00 kn. Javni natječaj objaviti na našoj web stranici, a vrijeme za prikupljanje ponuda 
neka bude sedam dana. Nakon isteka natječaja ista komisija (prema Odluci URBROJ: 229/22, od 
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27.07.2022. točka 4) će otvoriti prispjele ponude i UO dostaviti prijedlog čija je ponuda najbolja. 
Temeljem prijedloga UO će donijeti konačnu odluku kome vozilo prodati i kolika je konačna cijena. 

Glasalo je svih 8 članova UO te je predsjednik utvrdio da je UO jednoglasno donio odluku 

o raspisivanju natječaja i početne cijene vozila FAP (Odluka URBROJ: 281/22, od 06.10.2022. 

godine).  

 

Ad 6.) Donošenje odluke za natječaj za opremanje prostorija DVD-a 
  Zapovjednik je izvijestio, da imamo prigodu, preko projekta za provedbu ulaganja na području 
jedinice lokalne samouprave, povući sredstva za opremanje vatrogasnog doma.  S toga predlaže da UO 
donese odluku da se prijavimo na natječaj Lokalne akcijske grupe Frankopan, Tip operacije 2.2.1. 
Razvoj opće društvene infrastrukture u svrhu podizanja kvalitete života stanovnika LAG-a". realizacijom 
tog projekta  poboljšali  bi kvalitetu rada i življenja u vatrogasnom domu uređenjem prostora u domu. 
Diskusije nije bilo. 

Glasalo je svih 8 članova UO te je predsjednik utvrdio da je UO jednoglasno donio odluku 

o prijavi na natječaj Lokalne akcijske grupe Frankopan, Tip operacije 2.2.1. Razvoj opće 

društvene infrastrukture u svrhu podizanja kvalitete života stanovnika LAG-a" (Odluka URBROJ: 

282/22, od 06.10.2022. godine).   

 

Ad 7.) Donošenje odluke za natječaj za izgradnju vatrogasnog centra 
       Zapovjednik je predložio da se DVD Slunj prijavi na natječaj za izgradnju vatrogasnog centra. 
Natječaj će biti raspisan početkom slijedeće godine.  
Diskusije nije bilo. 

Glasalo je svih 8 članova UO te je predsjednik utvrdio da je UO jednoglasno donio odluku 

o prijavi na natječaj za izgradnju vatrogasnog centra kada isti bude raspisan (Odluka URBROJ: 

284/22, od 06.10.2022. godine).   

 

Ad 8.) Donošenje odluke o prijemu novih članova 
 Zapovjednik je predložio da se u Društvo primi, sa dnom donošenja ove odluke: 
 

 Ime  Prezime Ime oca OIB 

1 Mila Kojić Holjevac Goran 96679965145 

 Zapovjednik je dodao da je navedena uredno ispunila i potpisala pristupnicu i obrazac o 
pristanku korištenja osobnih podataka u vatrogasne potrebe. Tajnik će istu upisati u bazu podataka, 
Matičnu knjigu i Vatrogasnu mrežu. 

Glasalo je svih 8 članova UO te je predsjednik utvrdio da je UO jednoglasno donio odluku 

o prijemu gore navedene u članstvo DVD-a sa danom donošenje ove odluke  (Odluka URBROJ: 

283/22, od 06.10.2022. godine).  

 

Ad 9.) Donošenje odluke o upućivanju na školovanje 
 Zapovjednik je predložio, a Upravni odbor  prihvatio da se član DVD-a Slunj Karlo Nikolić (OIB: 

43079289112) uputi na školovanje za zanimanje vatrogasac u Državnu vatrogasnu školu, Ksaverska 
107., u Zagrebu, prema uvjetima propisanim Pravilnikom o obrazovanju odraslih u Državnoj vatrogasnoj 
školi. Troškove školovanja podmiriti će DVD Slunj, a VZKŽ će po uplati iste refundirati DVD-u Slunj. 

Karlo Nikolić se obvezuje da će školovanje završiti u predviđenom roku i pet godina biti na 
raspolaganju DVD. Troškove smještaja, prehrane i putovanja snosi sam polaznik. 

Diskusije nije bilo. 
Glasalo je svih 8 članova UO te je predsjednik utvrdio da je UO jednoglasno donio odluku 

o upućivanju Karla Nikolića na školovanje (Odluka URBROJ: 285/22, od 06.10.2022. godine).  

 

Ad 10.) Izvješće o provedenoj manifestaciji „Postani vatrogasac na jedan dan“ 
Zapovjednik je izvijestio da je ta aktivnost uspješno odrađena na zadovoljstvo svih nas 

vatrogasaca, djece i roditelja koji su taj dan proveli u vatrogasnom i na igralištu. Posječenost je bila 
velika, trajala je gotovo cijeli dan, a djeca su se naigrala i zabavila.  Sve je to organizirano u godini kada 
slavimo 130 godina rada. Također smo htjeli zainteresirati mladež da se učlane u DVD a i da 
upotpunimo sadržaj aktivnosti koje Grad Slunj organizira za dane grada Slunja. Nadamo se da će takva 
aktivnost postati tradicionalna. Zahvaljuje svim članovima koji su se odazvali i svojim radom pomogli u 
organizaciji ove manifestacije kao i mnogim donatorima koji su nam pomogli u organizaciji da nam 
trošak bude što manji, a iznosio je 1.814,61 kn. 

Primljeno na znanje. 
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Ad 11.) Izvješće o pripremama za proslavu 130 godina 
 Predsjednik i zapovjednik su iznijeli da sve ide po planu koji je predviđen i da će se na 
slijedećem UO sve detaljnije upoznati UO jer će biti poznati gotovo svi detalji. 
 Primljeno na znanje. 
Ad 12.) Različito 

Nije bilo diskusije 
 

Pošto nije bilo više pitanja ili prijedloga, predsjednik se zahvaljuje svim sudionicima ove sjednice 
UO  i istu zaključio. 

 
Sjednica je završila dana 06.10.2022. u 20.20 sati. 
 

Privitak:  
1. Zapisnik sa sjednice UO održanog dana 27. srpnja 2022. godine (zapisnik URBROJ: 209/22, 

od 27.07.2022.)   
2. Odluka o usvajanju zapisnika sa sjednice UO održane 27.07.2022. (Odluka URBROJ: 

277/22, od 06.10.2022.) 
3. Odluka o usvajanju rebalansa Financijskog plana za 2022. godinu (Odluka URBROJ: 

278/22, od 06.10.2022.) 
4. Odluka o usvajanju Plana Rada i Plana rada po aktivnostima za 2023. godinu (Odluka 

URBROJ: 279/22, od 06.10.2022.)  
5. Odluka o usvajanju Financijskog plana za 2023. godinu (Odluka URBROJ: 280/22, od 

06.10.2022.) 
6. Odluka o prodaji FAP-a  (Odluka URBROJ: 281/22, od 06.10.2022.)  
7. Odluka o prijavi na natječaj Lokalne akcijske, grupe Frankopan, Tip operacije 2.2.1. Razvoj 

opće društvene infrastrukture u svrhu podizanja kvalitete života stanovnika LAG-a  (Odluka 
URBROJ: 282/22, od 06.10.2022.)  

8. Odluka o prijavi na natječaj za izgradnju vatrogasnog centra (Odluka URBROJ: 284/22, od 
06.10.2022.) 

9. Odluka o prijemu u članstvo (Odluka URBROJ: 283/22, od 06.10.2022.) 
10. Odluka o prijemu u upućivanju na školovanje Karla Nikolića (Odluka URBROJ: 285/22, od 

06.10.2022.) 
 

 
Zapisnik dostaviti: - pismohrana 

 
 
 
 
   Zapisao: 
 

  

Ivan Tolj, tajnik 
 

  

   

   

          Zapovjednik DVD-a:             Predsjednik DVD-a: 

   

Alen Holjevac, vatr. časnik I. kl       Mijo Močilac, dipl oec 

 

 


